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When Azeroth was young, the noble titans appointed the five great dragonflights to
safeguard the budding world. Each of the flights' leaders was imbued with a portion of
the titans' vast cosmic powers. Together, these majestic Dragon Aspects committed
themselves to thwarting any force that threatened the safety of Azeroth. More than
10,000 years ago, a betrayal by the maddened black Dragon Aspect, Deathwing,
shattered the strength and unity of the dragonflights. His most recent assault on
Azeroth-the Cataclysm-has left the world in turmoil. At the Maelstrom, the center of
Azeroth's instability, former Horde warchief Thrall and other accomplished shaman
struggle to keep the world from tearing apart in the wake of Deathwing's attack. Yet a
battle also rages within Thrall regarding his new life in the shamanic Earthen Ring,
hampering his normally unparalleled abilities. Of even greater concern is a bleak and
terrifying possible future glimpsed by the mysterious green Dragon Aspect, Ysera: the
Hour of Twilight. Before this apocalyptic vision comes to pass, Thrall must purge his
own doubts in order to discover his purpose in the world and aid Azeroth's
dragonflights as they face the Twilight of the Aspects.
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谁来告诉我这不是真的！！！

-----------------------------
卸任酋长的婚后奇幻旅行。

-----------------------------
纳克笔下长寿的暗夜精灵已经让人厌烦了，而戈登大妈却能把寿命更长的龙族写得催泪
动人，并且同时把悬念写得那么令人叫绝而避免狗血。【以下引文剧透警告】“她为失
去的爱而哀悼，泪水在眼眶里打转，那是久被锁在她那破碎的心中的疗伤的泪水。萨尔
一只手臂搂住她的肩头，而她趴在他宽阔的胸口；曾经被兽人折磨奴役来为兽人效力过
的她，靠在他身上放声大哭。她的泪水似乎没有尽头，这是生命缚誓者的泪水应当的。
这不仅仅关乎克拉苏斯之死，萨尔这么觉得。他感到她在为所有堕落的事物而哭泣；为
无辜之人，也为有罪之人；为玛里苟斯，为死亡之翼，也为所有他们伤害过的人；为那
些永远没机会真正活一次的受感染的孩子；为死者，更为生者；为了所有痛苦过，品尝
过脸颊上咸咸的痛苦滋味的人。”阿莱克斯塔萨啊~~~感动得我无话可说

-----------------------------
对照ngacn的翻译，读的英文原版的。萨尔已经可以比肩守护巨龙了，这让联盟玩家情
何以堪啊。。怪不得他已经不能做部落的首领了,变成艾泽拉斯一切人的守护者了呀！
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